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 Nyhedsbrev 14. juli 2020 
 

Du kan læse om: 

 

1. Generalforsamling afholdes søndag den 20. 

september kl.  kl. 10.30 i Havnelev forsamlingshus, 

Mindehøjvej 2, Havnelev 

2. Nye Infotavler opsat ved postkasserne på 

Skovstumperne, Maelskifterne og Stuven. 

3. Fibianet – flere medlemmer af grundejerforeningen 

har udtrykt ønske…. 

4. Tjek postkasse for sorteringsnet fra Stevns 

kommune 

 

 

Formand:  
Mogens Hansen (valgt til 2021) 
Stuven 24  
4673 Rødvig Stevns 
Mobil: 21 67 57 79 
Fastnet nr. 56 50 66 35 
Mail: lismogens@privat.dk  
 
Næstformand:  
Ingrid Valentin (valgt til 2021) 
Nordens Plads 4, 20, -08,  
2000 Frederiksberg 
Skovstumperne 38, 4673 Rødvig 
Tlf.: 23 30 78 55 
Mail: himp@hansen.mail.dk 
   
Kasserer:  
Frank Droob (valgt indtil 2020) 
Ved Engen 2B, 2.th. 4600 Køge 

Stuven 13, 4673 Rødvig 
T: 20363721 Mail: 
frankdroob@gmail.com  
 
Sekretær:  
Mark Jensen (valgt til 2020) 
Morbærvænget 23, 4681 Herfølge 
Stuven 63, 4673 Rødvig 
Tlf.: 28 79 22 42 
 mark.jensen@koege.dk 
   
Bestyrelsesmedlem: 
Kell Østerlind (valgt indtil 2021) 
Veras Allé 6, 2720 Vanløse 
Maelskifterne 8, 4673 Rødvig 
M: 27594824 mail: 
kell.osterlind@gmail.com   
   
1. Suppleant: Vagn Knudsen;  
2. suppleant: Ejvind Marthinussen. 

Ad. 1) 

Generalforsamlingen den 15.3.20 blev aflyst grundet corona. Den har tidligere været 

annonceret til et andet tidspunkt, men nu har vi forsamlingshuset i Havnelev i ”hus”, og det 

kan derfor meddeles, at den aflyste generalforsamling gennemføres søndag den 20. september 

kl. 10,30 i Havnelev forsamlingshus. Der vil tilgå medlemmer yderligere information og 

tilmelding til det traditionelle smørrebrødsarrangement i forlængelse af generalforsamlingen. 

Dagsorden (herunder), regnskab, budget og formandens beretning er udsendt og stadig 

gældende. Tjek på www.gfpilevang.dk  

Dagsorden for generalforsamlingen den 20.9.2020 iht. vedtægternes § 15: 

 

    1. Valg af dirigent. 

    2. Valg af stemmetællere. 

    3. Beretning for det forløbne år. 

    4. Forelæggelse af revideret regnskab. 

    5. Forslag fra medlemmer og bestyrelsen. Budget for 2020.   

        uændret kontingent på 2.000 kr. 

    6. Valg af bestyrelse og 2. bestyrelsessuppleanter. 

        a) Frank Droob. Modtager genvalg. 

        b) Mark Jensen. Modtager genvalg.  

        c) Bestyrelsessuppleant Vagn Knudsen. 

        d) Bestyrelsessuppleant Ejvind Martinussen. 

    7. Valg af 2 bilagskontrolanter og 1 suppleant. 

        a) Ruth Kobbeltved. 
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        b) Per Meynerd. 

        c) Valg af suppleant Jørn Palm. 

    8. Eventuelt.  

 

Ad. 2) 

Bestyrelsen havde fået et – synes vi – ret omkostningstungt tilbud på opsætning af 3 nye 

infotavler ved postkasserne. 

De gamle info-standere var simpelthen ved at falde fra hinanden. Bestyrelsesmedlemmerne 

Kell, Frank og Ingrid smøgede ærmerne op, og besluttede at den opgave kunne vi da selv 

klare. Udgiften kom så kun til at bestå af køb af 3 infostandere, som Ingrid havde indhentet et 

godt tilbud på. Nu er de nye infotavler sat op, og herfra skal lyde et stort tak til 3-banden, der 

bare har gjort et flot stykke arbejde! 

   
På billedet kan man ved selvsyn se, at der knokles på med opsætningen på Stuven og det 

færdige resultat på Skovstumperne fremgår af det sidste billede. På Skovstumperne har vi nu 

fået samlet postkasserne og infotavle på samme sted. 

Tag selv et tjek ved en tur rundt i foreningens område til de tre postkasse- og info-

tavleområder. Tjek også egen postkasse – se punkt 4       

 

Ad. 3) 

Der er ingen tvivl om, at nedgravning af fibernet i fores sommerhusområde vil medvirke til at 

fremtidssikre både det enkelte sommerhus, som området som helhed. Vi skal bede 

interesserede om at gå ind på Fibias hjemmeside og udtrykke interesse for lynhurtigt og stabilt 

fibernet i området. Der skal en del tilkendegivelser til, før Fibia rykker ind i området med et 

tilbud om en bredbåndsløsning.  

Link til interessetilkendegivelse: https://www.fibia.dk/privat/   

Bestyrelsen iværksatte en lignende kampagne tilbage i 2017 – læs på www.gfpilevang.dk  

under nyheder.  

Kampagnen sættes i værk efter henvendelser fra medlemmer, som selv bedes følge op og 

medvirke til, at vi frem til august får så mange tilkendegivelser som muligt. Interesserede kan 

melde sig som ambassadører på Fibias hjemmeside – det vil vi opfordre til.  

Fibia har kabler langs Strandgabsvej og Højstrupvej som blot skal trækkes ind i vores område. 

 

Ad. 4) 

I forbindelse med indførsel af de nye sorteringsskraldespande 

har Stevns kommune sendt et sorteringsnet til alle husstande, 

hvor papir, plast, glas og metal kan fordeles. 

Sorteringsnettet ligger i postkasserne, som mange 

sommerhusejere sjældent kikker i, derfor denne information. 

Flere informationer om sorteringsvejledning på 

www.stevns.dk/affald  

 

 

 

 

God sommer til alle! 

 

Bestyrelsen ønsker alle en fortsat god sommer 

  

 

https://www.fibia.dk/privat/
http://www.gfpilevang.dk/
http://www.stevns.dk/affald

